
 

Nivå, den 17. oktober 2015 

Legeplads nedtaget 

På baggrund af et udbredt ønske på seneste generalforsamling om at bevare legepladsen valgte bestyrelsen 

at få en uvildig ekspert til at vurdere kvaliteten af vores legeplads ud fra et sikkerhedsmæssigt perspektiv. 

På baggrund af denne rapport har vi valgt at nedtage legeredskaberne, da vi nu er vidende om de ulykker 

med tilhørende erstatningsansvar, som kunne ske. 

Da ønsket på generalforsamlingen netop var at bevare en legeplads, arbejder bestyrelsen derfor på at 

indhente tilbud på nyt lege udstyr, så vi på næste års generalforsamling har et økonomisk overblik over de 

investeringer nyt legepladsudstyr eventuelt vil koste GF Damgården. 

Den udarbejdede rapport kan ses på nedenstående link: 

Legepladsinspektion GF Damgården 2015 

 

Med venlig hilsen 

Bestyrelsen, GF Damgården 

http://www.gf-damgaarden.dk/docs/KMC_2015_112_GF_Damgaarden.pdf

